
Referat  
Bestyrelsesmøde i Bygaardens Vejlaug 
25. november 2014 

 
 

25. november 2014 
 

 
Deltagere: Arne Bjerngaard, Tine B. Larsen, Niels Christian Hansen, Ole 

Windeløv, Lisbeth Mølgaard og Marina Nørlyng (referent) 

  
 

 
1. Godkendelse af referat fra seneste møde (fast punkt) 

Godkendt 

 
2. Opfølgning på generalforsamlingen (fast punkt) 

 
a. Ansøgning til kommunen: Fjernelse af underskiltet Knallertkørsel 

forbudt på Herlufsholmvej/Jernbane Allé, etablering af spærring for 

enden af Herlufsholmvej og opsættelse af parkering forbudt skilte 
på Bygholmvej. 
 

Kommunen har afslået vores ansøgning, idet vi ikke har lavet målfaste 

tegninger med. Bestyrelsen finder det ikke rimeligt, at vi skal bekoste 

professionelle tegnere og vil derfor indsende revideret ansøgning.  

om etablering af parkering forbudt skilte på Bygholmvej med tegning i 

større format som forsøg samt hvis det kan nås de øvrige ændringer i 

separate ansøgninger (ad a og ad b). Ole udarbejder ansøgning. Arne og 

Marina tager et evt. møde med kommunen.. 

 
b. Ansøgning til kommunen: Etablering af parkeringsbåse og 

fjernelse af parkering forbudt ved de Rådgivende Ingeniører 
 
Bent Donner er blevet hørt og havde ingen indvendinger mod forslaget, 

hvis kommunen ville godkende det. Ansøgningen vil blive sendt ind, jf. pkt. 

a.     

 

c. Etablering af P-zone i henhold til generalforsamlingens 
mandat.  
 
Seneste melding fra VGS er, at behovet er ved at blive vurderet som et 

reelt behov af kommunen. 

 

3. Økonomi (fast punkt) 
 

Der var ikke udarbejdet en oversigt til dette møde. Forbruget har været mindre end 

forudset – blandt andet fordi ansøgningerne til kommunen ikke er kommet igennem.  

 

4. Vejtræer m.v. (fast punkt) 



a. Alm. vedligehold 
Gartneren er gået i gang med de højest prioriterede punkter inden for en 

samlet beløbsgrænse for 50.000 kr. Det handler om udskiftning og 

nyplantning af træer, oprensning af beplantning og nybeplantning ved 

trekanterne og trafikøer, kanter og asfalt, samt de farligste fortovsfliser på 

Herlufsholmvej. 

 

Mht. den farlige rod på fortovet ved Herlufsholmvej nr. 4, besluttede 

bestyrelsen, at roden må høvles af, så flisen kan lægges på plads. 

 

b. Banedanmarks udskiftning af døde træer (brobyggeriet) 
 
Niels Christian følger op. 

 
c. Beplantning foran Donners 

 
Bestyrelsen drøftede behovet for en omfattende beplantning foran Donners 

med buske, 

afskærmning og træer 

(Bornholmsk Røn). I 

betragtning af 

generalforsamlingens 

beslutning om ikke at 

igangsætte et sådan 

dyrt projekt (erstatning 

af traktose-jord er 

meget dyrt), besluttede 

bestyrelsen at 

udarbejde et langt 

mindre projekt, hvor 

vejtræerne føres 

videre. 

 

Marina drøfter dette forslag med Bent Donner inden næste møde. 

 
5. Veje, kloaker og fortove (fast punkt) 

 
a. Alm. vedligehold 

Punktet er drøftet ovenfor.   
 

b. Status: Den store vandpyt på Børglumvej ved garagerne 

(Hofor).  
 
Niels Christian har rykket Hofor for nyligt. Hofor har givet udtryk for, at det 

skal udbedres for deres regning. Arne overtager kontakten til Hofor. 

 

c. Den Store Samlede prioriteringsplan mht. al fysisk vedlighold 
til gennemførelse i 2015.  
 
Arne overtager noterne fra bestyrelsens rundtur og udarbejder en samlet 

oversigt. 

 

 



6. Generalforsamling 2015 
 

a. Dato og sted 
Tirsdag den 24. februar. Niels Christian bestiller lokale m.v. til 60 personer. 

 

 
7. Evt. og fastlæggelse af næste møde (fast punkt) 

Næste møde bliver den 13. januar kl. 19.30 hos Arne (Brat 22B) 

 


